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Protokół nr XXX/2012 

z przebiegu obrad  Sesji Rady Gminy 

odbytym w dniu  30 sierpnia 2012r. 

 

Stan Rady Gminy 15 radnych, w Sesji udział wzięło 13 radnych.  

Ponadto w Sesji udział wzięli goście zaproszeni: 

1. Zbigniew Barski  Wójt Gminy 

2. Anna Kowaluk  Skarbnik  Gminy 

3. Ireneusz Solecki   Kierownik Referatu UG 

4. Wanda Łakoma   Sekretarz Gminy 

5. Alicja Antkiewicz  Radca Prawny UG 

6. Aldona Robowska   Kierownik OPS 

7. Joanna Nesterowicz   Inspektor UG 

8. Jadwiga Kobierecka   Koord. ds. Profil. i Rozwiązywania Problemów Alkoh. 

9. Henryk Gawron   Sołtys 

10. Teresa Stadnik  Sołtys 

11. Tadeusz Sarnecki  Sołtys 

12. Wiesław Hajnas  Sołtys 

13. Edyta Zajkowska  Sołtys 

14. Aniela Nesterowicz    Sołtys 

15. ElŜbieta Patek   Sołtys 

16. Urszula Peron   Sołtys 

 

Stan Rady Gminy to 15 radnych, obecnych 13 radnych sprawia, Ŝe Sesja Rady Gminy jest 

prawomocna do podejmowania wszelkich uchwał decyzji i ustaleń.  

Obecność na Sesji dokumentują listy obecności radnych i gości, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 1: 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad XXX Sesji Rady Gminy. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Henryk Ostapkowicz otworzył obrady XXX Sesję 

Rady Gminy. Stwierdzając obecność  13 Radnych. Sesja Rady Gminy jest prawomocna do 
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podejmowania wszelkich uchwał, decyzji i ustaleń. W dalszej kolejności Zastępca 

Przewodniczącego Rady Gminy przywitał Radnych, Wójta, zaproszonych gości 

Poinformował, Ŝe Sesja Rady Gminy jest nagrywana. Następnie przedstawił porządek obrad 

oraz złoŜył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2012r. Wniosek poddał pod głosowanie, 

który został przyjęty jednogłośnie. Zastępca  Przewodniczącego RG zadał pytanie czy są inne 

wnioski formalne dotyczące porządku obrad Sesji. Radny Edward Szafrański zgłosił wniosek 

formalny o skreślenie z porządku obrad punktu 9 dotyczącego rozpatrzenia i przyjęcia 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/6/2006 Rady Gminy Gubin z dnia 28 

grudnia 2006r. w sprawie ustalenia diet dla Radnych Gminy Gubin. Zastępca 

Przewodniczącego Rady poddał wniosek pod głosowanie, który został przyjęty 12 głosami za 

przy 1 przeciw. Następnie Pani Jadwiga Kobierecka zgłosiła wniosek o przesunięcie punktu 6 

w sprawie przedstawienie Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywaniu Problemów 

Alkoholowych na rok 2013 jako punkt 2, zastępca przewodniczącego poddał wniosek po 

głosowanie który został przyjęty jednogłośnie. Więcej wniosków formalnych nie zgłoszono, 

Zastępca Przewodniczącego Rady poddał porządek obrad ze zmianami pod głosowanie, 

porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu 2: 

Przedstawienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013.  

Pani Jadwiga Kobierecka przedstawiła Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na Rom 2013. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Henryk Ostapkowicz poddał w/w program pod głosowanie, 

który został przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 3: 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Jerzy Kwaśny odpowiedział na interpelacje 

zgłoszone na poprzedniej Sesji Rady Gminy. Na XXVIII Sesji Rady Gminy interpelację 

zgłosiła radna Anna Durawa, interpelacja dotyczyła oświetlenia w miejscowości Chlebowo, 

kierownik referatu poinformował, Ŝe zostaną zamontowane fotokomórki które powinny 

rozwiązać problem włączania lamp. Następną interpelację zgłosił Ryszard Eret która 

dotyczyła naprawy drogi w Jaromirowicach przez mieszkańców. Niestety zjazdy do 

prywatnych posesji mogą być naprawiane przez mieszkańców natomiast droga nie, poniewaŜ 
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wymaga pozwoleń tak regulują przepisy. Wniosek złoŜony przez  Sołtysa Edytę Zajkowską w 

sprawie wywozu szamb, postaramy się, aby dopasować wywóz do potrzeb mieszkańców. 

Sołtys Gębic Henryk Gawron zgłosił wniosek dotyczący odśnieŜania dróg, drogi gminne 

odśnieŜane są według harmonogramu dróg. 

Do punktu 4: 

 Interpelacje i zapytania radnych 

Radny Stanisław Fudyma  złoŜył interpelację w sprawie: 

- świetlicy wiejskiej w Sękowinach, remont pomieszczeń w świetlicy,  

Radny Ryszard Eret złoŜył interpelację w sprawie: 

- przedszkola w miejscowości BieŜyce, aby przedszkole było dłuŜej czynne. 

Radny Edward Szafrański  złoŜył interpelację w sprawie: 

- zamontowania drzwi wjazdowych do remizy w Drzeńsku Wielkim, czy jest to moŜliwe w 

tym roku. 

Odpowiedzi udzielił Jerzy Kwaśny – w tym roku moŜe być to niemoŜliwe. 

Radny Leszek Tomaszewicz złoŜył interpelacje w sprawie: 

- remontu wiaty w miejscowości Pole, miał być wykonany w miesiącu październiku, a do 

dnia dzisiejszego nic się nie dzieje. 

- sprawa oświetlenia przy budynku 48, nie pali się lampa. 

- ile mieszkańców złoŜyło wnioski na oczyszczalnie ścieków. 

- czy likwidacja ZUK została zakończona 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – tak, została zakończona, trwa analiza 

dokumentów, zostaną sprawdzone i zarchiwizowane. 

Radny Krzysztof Irisik złoŜył interpelację w sprawie: 

- dachu na świetlicy w Czarownicach, dach pokryty jest eternitem i trzeba go zutylizować 

czyli przeprowadzić remont dachu. 
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Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – gmina przystąpiła  do programu 

zutylizowania eternitu, więc sukcesywnie będzie on ściągany. 

Radna Mirosława Strzelbicka złoŜyła interpelacje w sprawie: 

- zjazdu koło rzeki Młynki, trzeba poprawić zjazd poniewaŜ jest zdewastowany, a graniczy z 

chodnikiem. 

Do punktu 5: 

Działania  Wójta w okresie międzysesyjnym 

1. Spotkania z mediami, Wiadomości Gubińskie Gazeta Tygodniowa,  

2. Spotkania z sołtysami, mieszkańcami Gminy 

3. Spotkanie w Gubinku 

4. Spotkanie z Inspektorem Pracy 

5. Spotkanie z firmą Atrium Grupa Doradcza 

6. Wyjazd do Krosna Odrz. ws. wyłonienia Przewodniczącego Zarządu 

Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

7. Spotkanie w spr. Kujawy 

8. Walne zebranie członków KGGR w Osiecznicy 

9. Wyjazd do Krosna Odrz. ws. wyłonienia Przewodniczącego Zarządu 

Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

10. Odbiór świetlicy w m. Wielotów 

11. Nadzwyczajna Sesja RG 

12. Spotkanie z firmą BEWA 

13. Narada Sołtysów 

14. Spotkanie z firmą Delloit 

15. Komisja Planu i BudŜetu 

16. Komisja Oświaty 
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17. Spotkanie z mieszkańcami w Drzeńsku Małym 

Do punktu 6: 

 Przedstawienie analizy oświadczeń ma majątkowych radnych. 

Sekretarz Gminy Wanda Łakoma przedstawiła analizę oświadczeń majątkowych radnych 

informując o nieprawidłowościach w złoŜonych oświadczeniach majątkowych. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił analizę oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 

pracowników Urzędu Gminy oraz osób zobowiązanych do złoŜenia oświadczeń 

majątkowych. 

Do punktu 7: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

poŜytku publicznego na rok 2013”. 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w/w 

sprawie. 

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Oświaty, Sportu, Kultury i Pomocy Społecznej Rady 

Gminy zgłosił poprawki do projektu uchwały w § 5 uzupełniając o punkt 3 w brzemieniu „ 

Wsparcie rodzin w wychowaniu i edukacji dzieci i młodzieŜy” oraz o punkt 4 w brzmieniu „ 

Kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji”. 

Zasępca Przewodniczącego Rady poddał poprawkę w § 5 o dopisanie punktu 3 pod 

głosowanie 

Głosy za przyjęciem 

poprawki  

13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Zasępca Przewodniczącego Rady poddał kolejną poprawkę w § 5 o dopisanie punktu 4 pod 

głosowanie  
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Głosy za przyjęciem 

poprawki  

13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Następnie Zastępca Przewodniczącego Rady poddał projekt uchwały z naniesionymi 

poprawkami pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem 

poprawki  

13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na rok 2013” został 

przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 8: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet 

sołtysom. 

Wójt Gminy Zbigniew Barski przedstawił i uzasadnił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącego Rady poddał projekt pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem projektu 

uchwały 

11 

Głosy przeciw 1 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Radny Edward Szafrański nieobecny podczas głosowania nad w/w projektem  uchwały. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet sołtysom został przyjęty 11 

głosami za, przy 1 przeciw. 
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Do punktu 9: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/6/2006 Rady 

Gminy Gubin z dnia 28 grudnia 2006r. w sprawie diet radnych Rady Gminy. 

Punkt skreślony z porządku obrad. 

Do punktu 10: 

Rozpatrzenie i przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 

Gubin. 

Skarbnik Gminy Anna Kowaluk przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w/w sprawie. 

Zastępca Przewodniczącego Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem projektu 

uchwały 

13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie gminy Gubin na 2012 r.został 

przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 11; 

 Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta Gminy. 

Radca Prawny Urzędu Gminy Alicja Antkiewicz przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały 

w/w sprawie. 

Zastępca Przewodniczącego rady poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem 

poprawki  

12 

Głosy przeciw 1 

Głosy wstrzymujące 0 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta został przyjęty 12 

głosami za przy 1 wstrzymującym. 
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Do punktu 12:  

Przyjęcie protokołu z odbycia XXVIII Sesji  Rady Gminy oraz XXIX nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy. 

Radny Senior pan Stefan Turowski wnioskował, aby protokoły przyjąć bez zbędnego 

odczytywania. Przewodniczący Rady Zbigniew Zygadło poddał wniosek pod głosowanie 

Głosy za przyjęciem  13 

Głosy przeciw 0 

Głosy wstrzymujące 0 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie 

 

Do punktu 13: 

 Sprawy róŜne, wolne wnioski. 

Sołtys wsi Grabice Edyta Zajkowska złoŜyła zapytanie w sprawie: 

-  budowy placu zabaw w miejscowości Grabice i Luboszyce 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – złoŜyliśmy wniosek o dofinansowanie 

do budowy placów zabaw, i kaŜda miejscowość w której znajduje się szkoła będzie miała plac 

zabaw. 

- brak oświetlenia na kolonii w Grabicach, niektóre lampy nie palą się takŜe na wsi. 

-  doświetlenie na blokach w Grabicach oraz placu zabaw w Grabicach i Luboszycach czy 

będzie to wykonane w przyszłym roku. 

Sołtys wsi Wielotów złoŜyła zapytanie w sprawie: 

- miejscowości które złoŜyły podania o budowę placu zabaw a nie posiadają szkoły? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Zbigniew Barski – te podania teŜ będą uwzględniane.  

Do punktu 14; 

Zakończenie Sesji Rady Gminy 

Zastępca Przewodniczącego rady Gminy zakończył obrady Sesji o godz. 12.00. 
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Protokołował:       Zastępca Przewodniczącego Rady: 

 


